

11D9N / 11天9晚 AUSTRALIA / NEW ZEALAND SYDNEY/MILFORD SOUND/DOUBTFUL SOUND/

DUNEDIN/WELLINGTON/GISBORNE/AUCKLAND

悉尼/米尔福德峡湾/神奇峡湾/但尼丁/威灵顿/吉斯本/奥克兰







11 □ **9** N (Tour Code : 11D-SEL)

AUSTRALIA / NEW ZEALAND

Sydney/Milford Sound/Doubtful Sound/Dunedin/Wellington/Gisborne/Auckland

KUALA LUMPUR / SYDNEY DAY 1

MH 141 0910-2030

After arrive Sydney International Airport, transfer to hotel. (MOB / D)

DAY 2 SYDNEY

Cruise Depart: 2100 PM

After breakfast, commence a Sydney city tour highlighting famous landmarks such as China Town, The Rocks area, Darling Harbour, Sydney Harbour Bridge and the famous Sydney Opera House. Visit Sydney Fish Market, featuring the day's catch - rock oysters, fish, lobsters. Depart for Sydney cruise terminal to check-in for cruise. (B/L/D - Onboard)

DAY 3 CRUISING

(B/L/D - Onboard) 🛸

DAY 4 CRUISING

(B/L/D - Onboard) 🛸

DAY 5 MILFORD SOUND

(Scenic Cruising: 0600 AM - 0700 AM) & DOUBTFUL SOUND

(Scenic Cruising: 1200 PM - 1300 PM)

When the cruise sails into Fiordland National Park, the itinerary for today is to tour Milford Sound and Doubtful Sound. This is the largest national park of New Zealand, stretching from northeast to southwest for 230km. The earth is made up of granite, gneiss and diorite. Throughout the tour, you will get to spot some rare Antarctic animals in New Zealand such as fur seal, bottlenose dolphin, Fiordland crested penguin, blue penguins and other wildlife. (B/L/D - Onboard)

DUNEDIN EXCLUDE SHORE EXCURSION DAY 6

0700 AM ~ 1500 PM

The cruise will disembark at Dunedin today. Dunedin is the second largest city in South Island of New Zealand after Christchurch. It is also the transport hub at the southern tip of South Island. In many of the penguin's inhabitants, here is one of the best spots to observe penguin in close range. In addition, the 135-year-old Speight's Brewery is the origin of New Zealand brewery, well-known as "the pride of the south". Dunedin's train station was built between 1873

and 1906. It was once the largest and the busiest train station of New Zealand. The building of the train station adopted the style of Flemish painting of Renaissance where semi-circular arch, symmetrical doors and windows, round arched windows are their characteristics. (B/L/D - Onboard)

DAY 7 WELLINGTON EXCLUDE SHORE EXCURSION

0900 AM ~ 1700 PM

After crossing the Cook Strait, the cruise will berth at New Zealand's capital Wellington. You can be strolling in the city area to have a closer touch with the city. Try the famous cable car in Wellington to take an aerial view of Wellington from the top of the mountain. You can also visit the Te Papa Museum. (B/L/D - Onboard)

DAY 8 GISBORNE EXCLUDE SHORE EXCURSION

0800 AM ~ 1900 PM

Gisborne is the first city in the world to greet the sun each morning, and it has a reputation for great food, wine and surf beaches. As the unofficial 'Chardonnay Capital of New Zealand', Gisborne has a comprehensive wine trail leading to boutique wineries. (B/L/D - On Board)

DAY 9 AUCKLAND

Cruise Arrival: 1100 AM

Upon arriving Auckland port, transfer to Matamata and Experience the real Middle-earth with a visit to the Hobbiton Movie Set, featured in The Lord of the Rings and The Hobbit films. Tour starts with a drive through our picturesque 1,250 acre sheep farm with spectacular views across to the Kaimai Ranges. Take a look at Bag End, where Frodo and Bilbo's adventures began. Get lost among the hobbit holes and visit the Green Dragon Inn. the mill and the Party Tree. Listen to spell-binding tales of how Hobbiton came to be. (B - Onboard, L/D)

DAY 10 AUCKLAND - KUALA LUMPUR

MH 130 2340-0550+1

Free and easy after breakfast. After transfer to Auckland airport for flight check-in (B)

DAY 11 ARRIVED KUALA LUMPUR



11天9晚 (Tour Code: 11D-SEL)

澳洲 / 纽西兰

悉尼/米尔福德峡湾/神奇峡湾/但尼丁/威灵顿/吉斯本/奥克兰

第1天 吉隆玻/悉尼

MH 141 0910-2030

乘搭马来西亚航空飞往澳洲悉尼。抵达后,由专车送往酒店。 (机上用餐/晚餐)

第2天 悉尼

游轮离开码头: 2100 PM 🍅

早餐后,开始悉尼市区观光,主要景点包括澳洲发源地-岩石区,唐人街,达令港,海港大桥和悉尼歌剧院。续前往悉尼鱼市场参觀,在那裡能買到最新鮮的魚類。种类繁多的新鲜海鲜以优惠价格出售,接着前往悉尼游轮码头办理登船手续。

(早/午/晚餐 - 船上用餐)

第3天 海上航行

(早/午/晚餐 - 船上用餐) 🍗

第4天 海上航行

(早/午/晚餐 - 船上用餐)

第5天 米尔福德峡湾

(景区巡航:早上6点-早上7点)&

神奇峡湾 🍅

(景区巡航:中午12点-下午1点)

游轮驶入峡湾国家公园,今天将畅游米尔福德峡湾和神奇峡湾。这个是纽西兰最大的国家公园,从东北向西南绵延长230公里,地质由花岗岩,片麻岩和闪长岩组成。在峡湾巡戈航程中,您有机会观赏到纽西兰特有寒带动物:如纽西兰软毛海豹,宽嘴海豚,峡湾鸡冠企鹅或蓝企鹅等野生动物。

第6天 但尼丁 不包含岸上观光

0700 AM ~ 1500 PM

游轮今日会在但尼丁靠岸。但尼丁是南岛第二大城市,仅次于基督城。它是南岛南端的运输枢纽。在纽西兰多座企鹅栖息地当中,这里是少数几个可以在极近距离观察到企鹅的好地点。此外,拥有135年历史的史佩兹啤酒厂,为纽西兰啤酒大厂的起源,以酿造【南方骄傲】的啤酒著称。但尼丁火车站建于1873

至1906年间,曾是纽西兰最大和最繁忙的火车站。这栋壮观的建筑采用法兰德斯文艺复兴风格,半圆拱顶、对称门窗、半圆形窗等,皆是其特征。(早/午/晚餐-船上用餐)

第7天 威灵顿 不包含岸上观光

0900 AM ~ 1700 PM

渡过库克海峡,游轮将停泊在纽西兰首都威灵顿。您可漫步在市区内,与迷人的城市亲密接触。不妨乘坐有名的威灵顿缆车,到山顶俯瞰威灵顿市,别有一番滋味。您也可以参观蒂帕帕博物馆(Te Papa Museum)。(早/午/晚餐-船上用餐)

第8天 吉斯本 不包含岸上观光

0800 AM ~ 1900 PM

吉斯本,是这个世界上"迎接每天清晨的第一缕阳光的城市",它的美食、葡萄酒和冲浪海滩享有盛誉。作为非正式的"新西兰霞多丽葡萄酒之都",吉斯本有很多专门参观精品葡萄酒酿造厂路线。(早/午/晚餐-船上用餐)

第9天 奥克兰

游轮抵达时间: 1100 AM 🍅

抵达奥克兰港后,前往哈比村并参观《指环王》三部曲及《霍比特人》系列电影拍摄地,感受真实的中土世界。首先驱车穿过面积达 1250 英亩、风景如画的牧羊场,沿途欣赏一直延伸到卡迈山脉的雄伟景象,感叹大自然的壮观神奇。参观袋底洞,这里正是弗罗多和比尔博冒险开始的地方。霍比特人小屋、绿巨龙客栈、磨坊和宴会树定会让你应接不暇。聆听有关霍比特人来历的传奇故事。(早-船上用餐/午/晚餐)

第10天 奥克兰 - 吉隆玻

MH 130 2340-0550+1

早餐后,自由活动。过后送往奥克兰国际机场,乘搭马来西亚航空回返吉隆坡(早餐)

第11天 抵达吉隆玻



*

GENERAL INFORMATION AUSTRALIA / NEW ZEALAND



Exchange Rate/ Currency 货币/汇率



 Australia 澳洲
 1 AUD (1澳市)= RM2.95

 New Zealand 纽西兰
 1 NZD(1 纽市) = RM 2.75

* Estimate / 预计

Telephone Code 拨号代码



Australia 澳洲 +61 + Local Number 当地号码 New Zealand 纽西兰 +64 + Local Number 当地号码

Time Zone 时差



Australia 澳洲

GMT +12 (4 hour ahead than Malaysia / 标准时差快马来西亚时间4小时)

New Zealand 纽西兰

GMT +10 (2 hour ahead than Malaysia / 标准时差快马来西亚时间2小时)

Weather 气候



Australia 澳洲

夏季: December - February Autumn Season / 25°C - 18°C

New Zealand 纽西兰

夏季: December – February Autumn Season / 30°C - 20°C

Aircraft Type 飞机型号





Airbus A330-300

Malaysia Airlines

Departure Date:





Airport Tax & Fuel Surcharge:

Gratuities, taxes & Fees:



NCCF:

Travel Insurance:

TOTAL:



Best Experience Tours Sdn Bhd

(807622-H) KPL No.5672

M-3-1, Plaza Damas, 60 Jalan Sri Hartamas 1, Sri Hartamas, 50480 Kuala Lumpur

Tel: 03-6201 5177 / 6177 Email: cruise@best-exp.com Web: www.best-exp.com